
OBCINA DIY ACA 
NADZORNIODBOR 
Kolodvorska ulica 3A 
6215 DIVACA 

Stevilka: 032-000112015-17 
Datum: 30.09.2015 

Potrjen na 7. seji NO 

ZAPISNIK 

5. seje NADZORNEGA ODBORA OBCINE DIV ACA (v nadaljevanju: NO), ki je potekala v sredo, 
dne 30.09.2015, s pricetkom ob 17:00 uri, v prostorih Obcine Divaca, Kolodvorska ulica 3a, Divaca. 

Prisotni clani NO: 
Vesna Maslic - predsednica odbora 
Bojan Bostjancic - clan odbora 
Drago Bozac - clan odbora 
Emil Kac - clan odbora 
Viljem Gerzelj - clan odbora 

Ostali prisotni: 
Iztok Felicjan - direktor obcinske uprave 
Vesna Pavlovcic - delavka obcinske uprave 

Predsednica NO je prisotne pozdravila in ugotovila, da je NO sklepcen. 

Predsednica NO je predlagala dnevni red: 
1. Pregled in potrditev zapisnika 4. seje Nadzornega odbora 
2. Seznanitev 0 zadevi KPK - predstavitev (porociJo) zupanje 
3. Spremembe in dopolnitve Poslovnika NO 
4. Plan dela za leto 2016 
5. Seznanitev s poslovanjem v prvem polletju in drugimi aktualnimi zadevami 
6. Pobude in vprasanja 

Clani NO so se s predlaganim dnevnim redom strinjali in ga soglasno potrdili. 

Sklep: Potrdi se predlagani dnevni red 5. seje nadzornel{a odbora. 
»ZA« je glasovalo 5 clanov, »PROTI« nobeden, »VZDRZAN« nobeden. 
Sklep je bil sprejet s 5 glasovi »ZA«. 

1. tocka 
Predsednicaje predstavila zapisnik 4. seje NO. Na predlozeni zapisnik ni bilo pripomb. 

Sklep: 
Potrdi se zapisllik 4. :"eje Iladzornega odbora. 
»ZA« je glasovalo 5 clanov, »PROTI« nobeden, »VZDRZAN« nobeden. 
Sklep je bil sprejet s 5 glasovi »ZA«. 

Stran I od 3 



Potrjen na 7, seji NO 

2. tocka 
Predsednica NO je povedala, daje bila k tej tocki povabljena zupanja. Povedala, da se je zupanja opravicila, ker 
se seje zaradi drugih obveznosti ne more udeleziti seje NO, zato je na seji prisoten direktor obcinske uprave g. 
Iztok Felicjan. Predsednica NO je g. Iztoka Felicjana prosila, da pod a porocilo. 
G. Iztokje prisotne pozdravil, opravicil zupanjo in NO najprej seznanil, daje od 0l.07.2015 direktor obcinske 
uprave. Clanom NO je predlozil pisno Porocilo v katerem so navedene zadeve, ki j ih je Obcina Divaca na poziv 
KPK-ja posredovala KPK in drugim institucijam, ki so zahtevale doloceno dokumentacijo in pa tudi druge 
zadeve, katere je obcina dolzna po zakonu posredovati KPK-ja. Porocilo je tudi podrobno predstavil po 
posameznih letih od leta 2008 do julija 2015. Povedal je, da se je KPK v vecini primerov ukvarjala z 
anonimnimi prijavami. Povedal je tudi, da obcina v primerih, ko institucije od nje zahtevajo samo 
dokumentacijo zelo redko prejme odgovor 0 preiskovanih zadevah - ali so zakljucene ali se nadaljujejo. Ce 
KPK ugotovi, da je sum 0 krsitvah utemeljen in ce se zacne kakrsenkoli postopek proti obcini, obcino tudi 
obvestijo. 
Potekala je razprava. Po koncani razpravi je predsednica NO dejala, da je porocilo korektno pripravljeno. 

Sklep: Nadzorni odbor se je seznanil s porocilom 0 posredovanih zahtevah KPK-ju. Stem je naloga NO 
zakljucena. KPK-ju se ne posredujem nobenih zahtev za iZtlltjO eorocila. 
»ZA« so glasovali 4 clani, »PROTI« je glasoval 1 clan, »VZDRZAN« nobeden. 
SkIep je biI sprejet s 4 glasovi »ZA«. 

3. tocka 
Predsednica NO je povedala, da Poslovnik NO v nekaterih delih ni uskJajen s Statutom Obcine Divaca in 
veljavno zakonodajo, zato se je pristopilo k pripravi sprememb in dopolnitev Poslovnika NO. Besedo je predala 
g. Bostjancicu, kateri je predstavil predlog sprememb in dopoln,itve Poslovnika NO. 
Potekalaje krajsa razprava. Clani NO so se s predlaganimi sprel11el11bal11i in dopolnitvami strinjali. 

Sklep: Sprejmejo se spremembe in dopolnitve Poslovnika nadzorni odbora Obcine Divaca v predlagani 
obliki. 
»ZA« je glasovalo 5 clanov, »PROTI« nobeden, »VZDRZAN« nobeden. 

Sklep je bil sprejet s 5 glasovi »ZA«. 

4. tocka 
Predsednica NO je povedala, da je potrebo pripravit plan dela za leto 2016, ker je obcinska uprava pricela s 
pripravo predloga proracuna za leto 2016. Clane NO je pozvala, da podajo predloge za izvedbo nadzorov v letu 
2016. 
Podani so bili predlogi, da se poleg zakJjucnega racllna izvede se nadzor nad Obnove stare sole v Divaci skupaj 
s projektom »Alisto«, TIC Skocjan, pregled poslovanja ene krajevne skupnosti in ureditev prehoda za pesce v 
Dolnjih Lezecah z avtobusnimi postajalisci. 

Sklep: V letu 2016 se izvedejo naslednji nadzori: 
Pregled ZR za leto 2015 - vodilni clan Vesna Maslic; 
Obnova stare sole v Divaci in Program cezmejnega sodelovanja Slovenija - Italija »Alisto - na krilih 
zgodovine« - vodilni clan Emil Kac; 
Obnova TIC v Skocjanu in vaskega trga - vodilni clan Bojan Bostjancic; 
Pregled poslovanja ene od krajevnih skupnosti - vodilni Clan Drago Bozac; 
Pregled investicije »Ureditev prehoda za pesce - Dolnje Lezece« - vodilni clan Viljem GerZelj. 

Predvideno stevilo sej NO za leto 2016 je 6 sej. 
»ZA« je glasovalo 5 clanov, »PROTI« nobeden, »VZDRZAN« nobeden. 
Sklep je bil sprejet s 5 glasovi »ZA«. 

5. tocka 
Predsednica NO je besedo predala delavki obcinske uprave Vesni Pavlovcic. Ta je predstavila polletno 
porocilo. Povedala je se, da je obcina konec julija prejela sredstva iz projekta »Alisto« v visini 130 tisoc in 
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delno odplacala kredit. Razliko 10 tisoc je pa je vrnila iz lastnih sredstev, tako da je ta premostitveni kredit v 
celoti poplacan. 

Sklep: NO se je seznanil s po/letnim porocilom in stanjem zadoLZenosti obcine. 

6. tocka 
Clani NO so se dogovorili, da predsednica izda sklep 0 pricetku nadzora za vecnamensko dvorano Senozece. 
Vodilni clan pri nadzoru bo Emil Kac. Predviden datum pricetka nadzora 20.10.2015. 
V zvezi s primopredajo med bivsim zupanom in sedanjo zupanjo je bilo dogovorjeno, da predsednica NO 
zaprosil zupanjo, da pripravi dokumentacijo v zvezi s primopredajo za naslednjo sejo NO. 

Drugih vprasanj in pobud ni bilo. 

Sejaje bila zakljucena ob 19:00 un. 

Zapisala: 
Vesna Pavlovcic 
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